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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: , 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit ér a Kormány internet szolgáltatóknak tett 
szava?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A  lassan  két  éve  kezdődött  koronavírus  járvány  teljes  mértékben  átalakította  az  életünket.
Fokozatosan  sikerült  alkalmazkodnunk,  így  már  van időnk  értékelni.  Az  egyik  ilyen  módja  az
alkalmazkodásnak a „home office” és online oktatás volt, családos emberként testközelből láttam
milyen hatással  van mind szülőre,  mind gyermekre a kialakult  helyzet.  És miközben sajnálatos
módon  rámutatott  a  hazai  oktatás  infrastrukturális  gondjaira,  a  magyar  hírközlési  hálózat  jól
iskolázott, a szereplők áldozatos munkájának köszönhetően.
 
Ennek részeként, a Kormány a digitális oktatással érintett családokat segítő intézkedésekről szóló
501/2020.  (XI.  14.)  Korm.  rendeletben  írta  elő  az  elektronikus  hírközlési  szolgáltatást  nyújtó
vállalkozások  számára,  hogy  ingyenesen  biztosítsák  a  veszélyhelyzet  ideje  alatt  az  oktatási
tevékenységhez szükséges  internet-szolgáltatást.  Ennek a szolgáltatók eleget  tettek,  de az akkor
beígért kompenzációnak a Fidesz azóta sem. Egy év elteltével sem kompenzálta az állam azokat az
internetszolgáltatókat, amelyektől 2020 őszén azt kérték, hogy tegyék ingyenessé az internetet a
diákok számára, ahogy az alapvető tiszteletet sem adják meg nekik legalább azzal, hogy nyíltan
vállalják  a  döntésüket,  hogy  nem  kapnak  semmiféle  kompenzációt.  Az  Ön  Minisztériuma  –
válasznak  nehezen  mondható  módon  –  közölte  velük,  hogy  „kompenzációra  a  közös
felelősségvállalás  jegyében  nem  kerül  sor”,  de  ha  nem  a  fidesznyikek  Facebook  hirdetéseire
szórnák az adófizetők pénzét, akkor talán be is tudnák tartani az ígéreteiket.
 
Mikor fogja valódi válaszra méltatni a Kormány a szolgáltatókat a koronavírus karanténok



 
alatt  nyújtott  ingyenes  internetszolgáltatás  kompenzációja  végett,  ahogyan  mikor  fogja
vállalni  a  felelősséget  a  saját  ígéretei  miatt?  Várható-e,  hogy  később  kártalanítják  a
szolgáltatókat?
 
Várom érdemi válaszát!
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